

Strasbourg, 22 October 2018

LETTER OF CANDIDATURE: VICE-PRESIDENT, CHAMBER OF REGIONS

I hereby give my consent to the nomination as candidate to the post of the Vice President of the Chamber of Regions of the Congress of Local and Regional Authorities of the Council of Europe in respect of the decision taken by the ILDG and in accordance with the agreement reached by the political groups.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Yuliya Svitlychna', written in a cursive style.

Yuliya Svitlychna

Name: Ms. Yuliya Svitlychna

Country: Ukraine

Political group: ILDG

Full member of the Chamber of Regions

Mr. Andreas Kiefer
Secretary General of the Congress

Ms. YULIYA SVITLYCHNA
(*Curriculum Vitae*)

Head of Kharkiv Regional State Administration
(Ukraine)

Deputy of Kharkiv Regional Council,
Head of the Permanent Commission for the
social and economic development of the region
and international cooperation

Vice President of the Chamber of Regions
of the Congress of Local and Regional
Authorities of the Council of Europe

Member of ILDG

Doctor of Legal Sciences

PhD in Public Administration



Date of birth: 06 June 1984

EDUCATION

2001 - 2006 - Kharkiv State University of Food Technology and Trade (Specialist of International Economic Relations)

2009 - 2012 - Kharkiv Institute of the National Academy for Public Administration under the President of Ukraine (Master of Public Administration)

2012 - PhD in Public Administration

2018 - Doctor of Legal Sciences

PROFESSIONAL EXPERIENCE

During 2005–2006 and 2012–2014 worked on enterprises of the real economy.

During 2007-2009 and 2014-2016 held different positions in Kharkiv Regional State Administration from chief specialist to the First Deputy Head of Kharkiv Regional State Administration.

Since November 2015 is the Deputy of the Kharkiv Regional Council and the Head of the Permanent Commission for the social and economic development of the region and international cooperation.

On the 15th of October 2016 was appointed to the post of the Head of Kharkiv Regional State Administration by the Decree of the President of Ukraine.

The only woman governor in Ukraine.

According to the monitoring results of the Government of Ukraine Kharkiv Region with 3 million people population has been taking the first place in social and economic development indicators for the third year in a row among the all regions of Ukraine.

Head of the Organizing Committee and the main organizer of the International Economic Forum “Innovations. Investments. Kharkiv Initiatives!”, which is one of the major in Ukraine and the largest in Eastern Ukraine.

Languages (fluently): Ukrainian, English, Russian.

ЮЛИЯ СВЕТЛИЧНАЯ

КАНДИДАТ НА ДОЛЖНОСТЬ ВИЦЕ-ПРЕЗИДЕНТА ПАЛАТЫ РЕГИОНОВ

Председатель Харьковской областной государственной администрации (Украина)

Депутат Харьковского областного совета,
Глава постоянной Комиссии по вопросам социально-экономического развития региона и международного сотрудничества

Вице-президент Палаты Регионов Конгресса Местных и Региональных Властей Совета Европы

Член НЛДГ

Доктор юридических наук

Кандидат наук государственного управления

Дата рождения: 06 июня 1984 г.



ОБРАЗОВАНИЕ

2001 - 2006 гг. - Харьковский государственный университет питания и торговли (Специалист в сфере международных экономических отношений)

2009 - 2012 гг. - Харьковский институт Национальной академии государственного управления при Президенте Украины (Магистр государственного управления)

2012 г. - Кандидат наук государственного управления

2018 г. - Доктор юридических наук

ПРОФЕССИОНАЛЬНЫЙ ОПЫТ

На протяжении 2005–2006 гг. и 2012–2014 гг. работала на предприятиях реального сектора экономики.

На протяжении 2007-2009 гг. и 2014-2016 гг. занимала различные должности в Харьковской областной государственной администрации от главного специалиста до Первого заместителя председателя Харьковской областной государственной администрации.

С ноября 2015 года являюсь Депутатом Харьковского областного совета и Главой постоянной Комиссии по вопросам социально-экономического развития региона и международного сотрудничества.

15 октября 2016 года Указом Президента Украины была назначена на должность Председателя Харьковской областной государственной администрации.

Единственная женщина-губернатор в Украине.

По результатам мониторинга Правительства Украины Харьковская область с населением в 3 миллиона жителей третий год подряд занимает первое место по показателям социально-экономического развития среди всех регионов Украины.

Являюсь организатором и Главой Организационного комитета по проведению Международного экономического форума «Инновации. Инвестиции. Харьковские инициативы!», который считается одним из крупнейших в Украине и самым масштабным в Восточной Украине.

Языки (свободно): украинский, английский, русский.